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OBČINA JESENICE 
OBČINSKI SVET 
ODBOR ZA OKOLJE IN PROSTOR TER 
GOSPODARJENJE Z NEPREMIČNINAMI 
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PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Branka STOJANOVIĆ – predsednica, Bojan KORBAR, Maja OTOVIČ, Anton 
STRAŽIŠAR in Sonja TUŠAR 
 
OPRAVIČENO ODSOTNA ČLANA: Vesna LAVTIŽAR in Boštjan ŽIGON 
 
OSTALI PRISOTNI: Matej SMUKAVEC – vodja Oddelka za okolje in prostor, Andraž 
TOLAR – Oddelek za okolje in prostor ter Mojca LEVSTIK – Kabinet župana 
 
Predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednica predlagala  
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 12. redni seji 

Odbora za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami, ki je bila 11. 5. 2016 
2. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 3. dopolnitev Načrta 

pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2016 
3. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 3. dopolnitev Načrta 

razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2016 
4. Predlog Novelacije Programa urejanja in vzdrževanja otroških igrišč v lasti in 

upravljanju Občine Jesenice za obdobje 2016 – 2019 – PRVA OBRAVNAVA 
5. Predlog Polletnega poročila o izvajanju letnega programa investicijsko-vzdrževalnih 

del na stanovanjih in poslovnih prostorih v lasti Občine Jesenice 
6. Vprašanja in pobude 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

     ZA – 5 
 

Dnevni red je bil sprejet. 
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Pripomb na besedilo skrajšanega zapisa 12. redne seje Odbora za okolje in prostor ter 
gospodarjenje z nepremičninami ni bilo.  
 
Predsednica je predlagala v sprejem naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 12. redne seje Odbora za okolje in prostor ter 
gospodarjenje z nepremičninami, ki je bila 11. 5. 2016. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 
 ZA - 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
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Uvodno obrazložitev je podal Matej Smukavec, ki je na vprašanje Branke Stojanović 
tudi pojasnil, na kateri lokaciji naj bi bilo zgrajeno dodatno športno igrišče na Hrušici. 
 
Druge razprave ni bilo, zato je predsednica predlagala v sprejem 

 
SKLEP: 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami predlaga 
Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme 3. dopolnitev Načrta pridobivanja 
nepremičnega premoženja v last Občine Jesenice za leto 2016, ki predstavlja 
sestavni del načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 
 ZA - 5 
  
Sklep je bil sprejet. 
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Uvodno obrazložitev je podal Matej Smukavec, ki je na vprašanje Maje Otovič tudi 
pojasnil, da je bilo zemljišče, na katerem stoji prodajalna rabljenih vozil, v lasti Petrola. V 
lasti Občine Jesenice je samo brežina proti gasilskemu domu. 
 
Druge razprave ni bilo, zato je predsednica predlagala v sprejem 

 
SKLEP: 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami predlaga 
Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme 3. dopolnitev Načrta razpolaganja 
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z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2016, ki predstavlja 
sestavni del Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 
 ZA - 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
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Uvodno obrazložitev sta podala Matej Smukavec in Andraž Tolar. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Maja Otovič: 
V KS Slovenski Javornik – Koroška Bela so se uspeli dogovoriti s podjetjem Acroni, da 
bo prispevalo sredstva za postavitev ograje okoli otroškega igrišča. Igrišče je res lepo 
urejeno, vendar se žal na njem pojavlja veliko vandalizma. 
 
Branka Stojanović: 
Predlaga, da se s šolami dogovori glede odprtja šolskih igrišč tudi v popoldanskem 
času. Glede vandalizma in nadzora na teh igriščih, pa bi lahko aktivirali tudi občinsko 
redarstvo. 
 
Anton Stražišar: 
Škoda je, da so igrišče pri šolah v popoldanskem času popolnoma neizkoriščena, ker so 
zaprta.  
 
Andraž Tolar: 
Strinja se, da je škoda, da se ta igrišča ne bi koristila, vendar pa se bo potrebno o 
vsakem igrišču dogovoriti posamezno, predvsem z vidika zagotavljanja varnosti. 
 
Maja Otovič: 
Tudi na Javorniku so se obrnili na občinsko redarstvo, tudi s pobudo, če bi redarji lahko 
odklepali in zaklepali igrišče, pa so dobili odgovor, da to ni v njihovi pristojnosti. 
 
Branka Stojanović: 
Zanima jo, koliko stane ureditev enega otroškega igrišča ter ali bi se s Stanovanjskim 
skladom RS dalo dogovoriti, da bi se zemljišče pod TVD Partizanom namenilo za 
ureditev centralnega otoškega igrišča. 
Ne strinja se namreč s trditvijo, da se otroci iz enega dela Jesenic, ne bi vozili na 
centralno otroško igrišče, ki bi bilo v drugem delu mesta. Sedaj starši otroke vozijo v 
Krpin, v Lesce in v Radovljico, ker so ta igrišča dobro urejena in se otroci tam počutijo 
varne. 
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Matej Smukavec: 
Ureditev igrišča na Koroški Beli je stala okoli 30.000 EUR, s tem da je bilo opravljeno 
veliko prostovoljnega dela, eno oz. dve igrali pa sta bili postavljeni s sponzorskimi 
sredstvi. 
 
Anton Stražišar: 
Občina ni bila zainteresirana, da bi prevzela objekt TVD Partizana in ga je podarila 
Športni uniji. Z njimi bi se morali dogovoriti, kajti ta lokacija je res zelo primerna za 
ureditev otroškega igrišča. 
 
Andraž Tolar: 
Za TVD Partizan je bil zelo močen interes, da bi ga prevzela Občina, vendar so podarjali 
izključno samo stavbo, brez funkcionalnega zemljišča. 
Občinski svet je že obravnaval predlog OPPN Partizan, s katerim je bilo predvideno, da 
se ob cesti postavita dva manjša stanovanjska bloka, za njima pa ostane več kot 3.500 
m2 zelenih površin, na katerih se sme zgraditi tudi igrišče. Bi bilo pa s Stanovanjskim 
skladom potrebno predhodno doseči nek dogovor, kaki bi ta zemljišča lahko prišla v last 
Občine (nakup, brezplačen prenos). Dejstvo pa je, da se na tem območju ne sme 
ničesar delati dokler OPPN ne bo sprejet. 
 
Anton Stražišar: 
Sam je bil v izvršnem odboru pri Športni uniji in ve, da je bilo dogovorjeno, da se Občini 
da celota, vendar Občina za to ni bila zainteresirana. 
 
Branka Stojanović: 
Glede na to, da se sedaj prodajajo zemljišča, ki prvotno niso bila načrtovana in gre za 
nek izreden prihodek proračuna, jo zanima, če se ta sredstva lahko prerazporedijo za 
ureditev otroških igrišč. 
 
Matej Smukavec: 
Sredstva od prodaje zemljišč so del integralnega proračuna in niso strogo namenska.  
 
Po razpravi je predsednica predlagala v sprejem 

 
SKLEP: 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarjenje z nepremičninami predlaga 
Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme Novelacijo Programa urejanja in 
vzdrževanja Otroških igrišč v lasti in upravljanju Občine Jesenice za obdobje 2016 
– 2019 – PRVA OBRAVNAVA, s predlogom iz razprave, da se s šolami dogovori o 
odprtju šolskih igrišč tudi v popoldanskem času.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 
 ZA - 5 
 
Sklep je bil sprejet. 
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Uvodno obrazložitev je podal Matej Smukavec. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednica predlagala v sprejem 

 
SKLEP: 
Sprejme se predlog Polletnega poročila o izvajanju letnega programa 
investicijskega vzdrževanja stanovanj in poslovnih prostorov v lasti Občine 
Jesenice za leto 2016. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 
 ZA - 5 
 
Sklep je bil sprejet. 

 
 

TT OO ČČ KK AA   66 ::   

VV PP RR AA ŠŠ AA NN JJ AA   II NN   PP OO BB UU DD EE   

 
6.1 Maja Otovič: 
Na Krajevno skupnost Slovenski Javornik – Koroška Bela neprestano dobivajo pritožbe 
krajanov zaradi smradu, ki se širi iz Centralne čistilne naprave. Zanima jo, ali je čistilna 
naprava že dokončana oz. kje so razlogi za širjenje smradu. 
 
Matej Smukavec: 
Centralna čistilna naprava je dograjena, vendar pa tretja stopnja čiščenja v celoti še ne 
obratuje, saj se še vedno pojavljajo napačne vrednosti dušika.  
 
Bojan Korbar: 
JEKO-IN je sicer posredoval odgovor, vendar se iz čistilne naprave širi neznosen 
smrad, predvsem med 16. in 17. uro popoldne ter med 20. in 21. uro zvečer. Govoril je 
tudi z direktorjem JEKO-IN-a, ki mu je zagotovil, da se smrad ne širi iz čistilne naprave, 
vendar temu ni tako. Zato predlaga, da se v zvezi s to problematiko na lokaciji čistilne 
naprave organizira sestanek krajanov z direktorjem JEKO-IN-a. 
 
 
6.2 Branka Stojanović: 
Zanima jo, kaj se dogaja z reko Savo od Stare Save do kaskad na Slovenskem 
Javorniku, ker je kljub večji količini padavin, struga reke na tem delu suha. 
 
Matej Smukavec: 
Verjetno je suha struga reke Save na tem delu povezana z delovanjem elektrarne. 
Energetika je naredila zajetje oz. pregrado in od tam speljala vodo po ceveh v 
elektrarno.  
 
 
Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednica sejo Odbora zaključila ob 19.05 
uri. 
 
 
ZAPISALA:        PREDSEDNICA ODBORA: 
Mojca LEVSTIK         Branka STOJANOVIĆ 


